信心中領受神的祝福

創世記 25:19-34; 創世記 27; 創世記 32:22-32 李克強牧師

引言: 對祝福的渴望

Receive God's blessings in faith

Genesis 25:19-34; Genesis 27; Genesis 32:22-32

Rev. Albert Li

Introduction: Desire for Blessings

本論:

(一) 雅各欺騙獲得祝福

(二) 雅各欺騙的後果

(三) 雅各的轉變

(四)學到的教訓

結論:在領受神的應許與祝福之道路上、讓我們專心仰賴耶和華,不倚靠自己的聰明,信靠神的計畫,千萬不可使用欺騙或詭計來獲取祝福。

討論問題:

- 1. 在等候神的應許與祝福上,請分享成功或失敗的經歷?
- 2. 為什麼雅各雖然獲得了祝福,卻也經歷了許多痛苦?我們能從中學到什麼?
- 3. 雅各與神摔跤的經歷對你有什麼啟發?你是否曾經在生命中經 歷過類似的掙扎,最後學會更深地依靠神?

Body:

(I) Jacob's deception to obtain blessing

(II) The consequences of Jacob's deception

(III) Jacob's transformation

(IV) Lessons Learned

Conclusion: On our way to receiving God's promises and blessings, let us rely solely on our God. We must not rely on our own wisdom, but trust in God's plan, and must not use deception or trickery to obtain blessings.

Discussion questions:

- 1. Please share your experience of success or failure in waiting for God's promises and blessings?
- 2. Why did Jacob experience a lot of pain even though he received blessings? What can we learn from this?
- 3. How does Jacob's experience of wrestling with God inspire you? Have you ever gone through a similar struggle in your life and ended up learning to rely more deeply on God?